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BRG.0002.33.2021 
 

PROTOKÓŁ NR XXXIII/2021 
przebiegu obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Krokowa VIII kadencji 

odbytej w dniu 31 marca 2021 roku o godz. 12.00 
w Szkole Podstawowej w Krokowej, ul. Szkolna 6 

 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
Przewodniczący Rady Gminy Krokowa Marek Krzebietke dokonał otwarcia XXXIII Sesji  Rady 
Gminy Krokowa VIII kadencji. Powitał radnych i zaproszonych gości.  
Następnie stwierdził, iż w sesji zgodnie z listą obecności uczestniczy 13 Radnych, co stanowi quorum 
przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/.  
Przewodniczący przedstawił porządek obrad, kierując zapytanie o propozycję jego zmiany. 
Wobec braku propozycji zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 

   Sprawy regulaminowe:  
1. otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  
2. przyjęcie protokołu z sesji nr XXIX, XXX, XXXI.  
3. usprawiedliwienie radnych nieobecnych na ostatniej sesji. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym.  
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym.  
4. Roczne sprawozdania komisji stałych Rady Gminy Krokowa za 2020 rok:  

1. Komisji Rewizyjnej,  
2. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  
3. Komisji Gospodarki i Budżetu,  
4. Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Turystyki,  
5. Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego, Strategii Rozwoju i Planowania 

Przestrzennego,  
5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Krokowa na lata 2019-2021 za rok 
2020.  
6. Roczne Sprawozdanie z Realizacji Zadań z Zakresu Wspierania Rodziny za rok 2020.  
7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krokowej za rok 2020.  
8. Interpelacje i zapytania radnych.  
9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1. wyrażania zgody na podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pn. „Krokowskie Przedsiębiorstwo Komunalne” 
Spółka z o.o. z siedzibą w Żarnowcu, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych 
udziałów;  

2. zmian budżetu Gminy na 2021 rok;  
3. o zmianie uchwały Nr XX/305/2020 Rady Gminy Krokowa z dnia 17.122020 rok w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krokowa;  
4. przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Krokowa w 2021 roku;  
5. przystąpienia Gminy Krokowa do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2021 oraz zasad realizacji przedmiotowego programu w Gminie Krokowa;  
6. przystąpienia Gminy Krokowa do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2021 

realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego;  
7. nadania nazw ulic w miejscowości Sobieńczyce oraz Myśliwce, stanowiącej część wsi Sobieńczyce, gmina 

Krokowa;  
8. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Krokowa, działki nr 700/2 i nr 700/3 

obręb Żarnowiec, gm. Krokowa;  
9. wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Krokowa działek położonych w miejscowości Krokowa;  
10. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Krokowa, działki nr 581/7 obręb 

Sławoszyno, gm. Krokowa;  
11. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Sulicice, 

gmina Krokowa;  
12. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Świecino 

gmina Krokowa;  
13. zmiany uchwały Nr XV/153/2011 Rady Gmin Krokowa z dnia 30 listopada 2011 roku w sprawie utworzenia 

instytucji kultury o nazwie Krokowskie Centrum Kultury w Krokowej. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji.  
11. Wolne wnioski radnych.  
12. Zakończenie obrad. 
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PPKT 2 przyjęcie protokołu z sesji nr XXIX, XXX, XXXI; 
Protokół z sesji nr XXXIX – brak uwag do treści protokołu. Protokół został przyjęty przez Radę 
Gminy. 
Protokół z sesji nr XXX – brak uwag do treści protokołu. Protokół został przyjęty przez Radę Gminy. 
Protokół z sesji nr XXXI – brak uwag do treści protokołu. Protokół został przyjęty przez Radę 
Gminy. 
PPKT 3 usprawiedliwienie radnych nieobecnych na ostatniej sesji. 
W obradach XXXI Sesji Rady Gminy Krokowa w dniu 28 stycznia 2021 roku  uczestniczyło 12 
radnych. Nieobecni byli Radni Dorota Goyke, Tadeusz Goyke i Piotr Okoń. Usprawiedliwienia 
wpłynęły do biura rady. 
W obradach XXXII Sesji Rady Gminy Krokowa w dniu 28 stycznia 2021 roku  uczestniczyło 12 
radnych. Nieobecni byli Radni Tadeusz Goyke i Jarosław Zielonka. Usprawiedliwienia wpłynęły do 
biura rady. 
Zamknięto punkt 1 porządku obrad. 
                                                                                    
Ad. 2 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Krokowa. 
Zamknięto punkt 2 porządku obrad. 
Ad. 3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy Krokowa z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 
Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Krokowa. 
Zamknięto punkt 3 porządku obrad.             
Ad. 4. Roczne sprawozdania komisji stałych Rady Gminy Krokowa za 2020 rok: 
1) Komisji Rewizyjnej – radni nie zgłosili uwag. 
2) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji– radni nie zgłosili uwag. 
3) Komisji Gospodarki i Budżetu– radni nie zgłosili uwag. 
4) Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Turystyki– radni nie zgłosili uwag. 
5) Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego, Strategii Rozwoju  
i Planowania Przestrzennego– radni nie zgłosili uwag. 
Zamknięto punkt 4 porządku obrad. 
Ad. 5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Krokowa 
na lata 2019-2021 za rok 2020.  
Radni otrzymali sprawozdanie w formie pisemnej i nie zgłosili uwag do niniejszego opracowania. 
Zamknięto punkt 5 porządku obrad. 
Ad. 6. Roczne Sprawozdanie z Realizacji Zadań z Zakresu Wspierania Rodziny za rok 2020.  
Radni otrzymali sprawozdanie w formie pisemnej i nie zgłosili uwag do niniejszego opracowania. 
Zamknięto punkt 6 porządku obrad. 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krokowej za rok 
2020.  
Radni otrzymali sprawozdanie w formie pisemnej i nie zgłosili uwag do niniejszego opracowania. 
Zamknięto punkt 7 porządku obrad. 
Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych.  
Pisemne interpelacje na ręce Przewodniczącego Rady Gminy złożyli radni Ireneusz Łepek, Zygmunt 
Piontek oraz Michał Góral.  
Zapytania ustne o następującej treści złożyła Radna Dorota Goyke: 
„Moje zapytanie dotyczy środków covidowych przekazanych dla naszej gminie, a mianowicie 
dokładnie jaka to była kwota, jak te środki zostały podzielone i na co.  

Następne moje pytanie jest takie: w tym roku można było rozdysponować środki tzw. kapslowe, 
wykorzystać je też ze względu na panujący covid. Wiem, że zostały zakupione laptopy, natomiast 
chciałabym się dowiedzieć dokładnie jaka to była kwota, ile zostało zakupionych laptopów i czy one w 
całości zostały wykorzystane i na jakie cele” 

Zamknięto punkt 8 porządku obrad. 
 
 



 3

 
Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
PPKT 1 wyrażenia zgody na podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pn. „Krokowskie 
Przedsiębiorstwo Komunalne” Spółka z o.o. z siedzibą w Żarnowcu, w drodze wniesienia wkładu 
pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Radny Tadeusz Goyke odnosząc się do uzasadnienia Wójta stwierdził, że jeżeli firma startuje  
do przetargu i jeśli, jak twierdzi Wójt, doliczyłaby koszt leasingu to cena za śmieci by wzrosła. 
Natomiast jeżeli my dokładamy z budżetu to nie musi wzrosnąć. Kiedy wspólnie ustalano stawki  
za odbiór odpadów zawsze tłumaczono Radnym, że gmina nie może do sytemu dokładać. A w tym 
momencie, zdaniem Radnego dokładamy do systemu. Opłata miała się spinać z tego co płacą 
mieszkańcy, a na dzień dzisiejszy dokładamy do systemu. Radny wyraził też zdziwienie faktem,  
że spółka startując do przetargu nie wkalkulowała sobie zakupu samochodów. Różnica w cenie wynosi 
360 tyś. zł. W tym momencie z budżetu gminy dokładamy różnicę, bo o tyle spółka pozwoliła sobie 
zaniżyć ofertę. Druga firma już to miała wkalkulowane. Podsumowując po tej obniżce, które dokonało 
nasze przedsiębiorstwo – czy mieszkańcy w jakiś sposób zyskują, że śmiecie będą tańsze – nie. Stawka 
30 zł od osoby zostanie podtrzymana, a zapowiedzi Pana Wójta i nasze były takie dobre intencje,  
że jeśli będzie woziło KPK - śmieci mają być tańsze. Przedsiębiorstwo wystartowało drugi raz, 
dokładane są pieniądze z budżetu, a śmieci i tak nie będą tańsze. Radny zaproponował spotkania, aby 
wypracować zmianę systemu gospodarowania odpadami od nowego roku i zostawić tylko 
mieszkańców.  
Radny w tym miejscu złożył wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad  
i omówienie jej jeszcze na spotkaniu. 
Wójt Gminy przypomniał, że mamy niższe stawki za wodę i ścieki, ponieważ mienie wartości 150 mln 
zł. wydzierżawiliśmy spółce, a nie oddaliśmy aportem, tym samym nie naliczamy amortyzacji. To też 
jest sztuczne dokładanie z budżetu gminy do majątku. To samo tyczy się śmieci – to nie wpłynie na 
koszt śmieci od mieszkańca bezpośrednio, natomiast wpływa to na koszty spółki. Jeżeli będzie leasing 
to wpłynie to na koszty spółki, gdzie my jesteśmy 100% udziałowcem. W przypadku kiedy 
podejmiemy decyzje o in-housie – czyli powierzeniu bez przetargu – to musimy taką spółkę zbudować 
i wyposażyć w mienie. W takim razie czemu służyły wcześniejsze rozmowy, żeby wywożenie śmiecie 
powierzyć naszej spółce. Tutaj decyzja jest prosta albo spółka będzie miała czym to robić i zgodzimy 
się na doposażenie spółki albo wrzucajmy to na rynek i zobaczmy jak się to ukształtuje. 
Radny Tadeusz Goyke odpowiedział, że poniekąd zgadza się z Wójtem w kwestii założenia że ma 
wykonywać to spółka, ale w tym momencie stawiamy to wszystko na głowie. Cały czas utwierdzano 
Radę w przekonaniu, że nie można dokładać do systemu, a w tej chwili my dokładamy. To w takim 
wypadku raz można, a raz nie. Radny jest skłonny przychylić się do tej decyzji, ale uważa,  
że powinno się przedyskutować to zanim podejmie się uchwałę i ustalić harmonogram na parę lat do 
przodu. W tym momencie spółka będzie wiedziała, że może kupić nowe samochody, a nie wypożyczać 
używany sprzęt. Tego Radny nie rozumie. 
Wójt Gminy odpowiedział, że Radny ma rację i taki harmonogram Wójt ma. W tym miejscu Wójt 
przeprosił, że spotkania nie odbywają się tak często jak potrzeba, ale to spowodowane jest obecną 
sytuacją. Nie mniej harmonogram jest realizowany od początku, Wójt nawet chciał powierzyć spółce to 
in - housem zaraz na początku, ale nie było to możliwe ze względów finansowych. Dzisiaj 
podejmujemy decyzje przede wszystkim jako właściciele spółki, bo jest to nasz spółka i to my ją 
budujemy. Więc jeżeli dzisiaj nie podejmiemy tej decyzji  to trzeba zadać sobie pytanie co wtedy?. 
Wójt zaprosił do siebie na rozmowę Radnego na której wyjaśni co planuje, w jakim kierunku będziemy 
zmierzać, jakie spółka będzie miała samochody, ile ich będzie miała i na co nas stać.  
Radna Dorota Goyke zauważyła, że Wójt zaprosił tylko Radnego Goyke na spotkanie, a zdaniem 
Radnej wszyscy byliby ciekawi pomysłów Wójta. Złożony został wniosek o wycofanie tej uchwały, 
więc  sesję można zwołać tydzień później i warto byłoby wszystkich Radnych zapoznać z planami 
Pana Wójta i wizją KPK. 
Wójt odpowiedział, że jesteśmy tutaj dzisiaj i dzisiaj możemy na ten temat rozmawiać, ponieważ nie 
mamy dużo czasu. Wizja jest prosta: nie mogliśmy na samym początku podjąć decyzji o in-housie  
i wyposażyć spółkę w sprzęt, zresztą nie spełniała ona prawnych przesłanek, aby taką decyzję podjąć. 
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Dlatego też Wójt w ubiegłym roku prosił, aby doposażyć spółkę i udało się zakupić trzy samochody. 
Spółka wygrała przetarg na miejsca publiczne i zakupiono dodatkowo dwa quady do oczyszczania 
plaży. Następnie w tym roku Wójt pytał Radę czy wyposażymy spółkę w samochody czy też nie.  
Po spotkaniu z Radnymi nie było większych oporów, więc spółka przyjęła taką kalkulację,  
która zakładała wyposażenie w mienie i możliwość wywozu odpadów. W ubiegłym roku dołożyliśmy 
wszystkie oszczędności z lat ubiegłych i mimo dołożenia tych oszczędności spowodowało to podwyżkę 
do 30 zł. Gdyby spółka nie wystartowała monopolista wystartowałby sam i narzuciliby kwotę jaką by 
chciał. Takiej kwoty przy 30 zł nawet nie było w budżecie. Dlatego też trzeba było wystawić naszą 
spółkę i docelowo powierzyć in-housem spółce to zadanie. 
Wiceprzewodnicząca Maria Wiśniewska przypomniała, że 23 marca zeszłego roku udzielona została 
zgoda na trzy transze pieniędzy przeznaczonych dla spółki. Wtedy nikt nie powiedział Radzie Gminy, 
że za nie będzie kupowany sprzęt znajdujący się na liście, którą każdy Radny może zobaczyć. 
Wiceprzewodnicząca zapytała czy wyrażenie zgody na zakup dwóch samochodów zamyka całkowicie 
potrzeby KPK i czy jest ono w  stanie funkcjonować tak, aby wywózka śmiecie się nam opłacała. 
Wójt odpowiedział, że wtedy nie wiedzieliśmy jak covid wpłynie na funkcjonowanie oczyszczalni 
ścieków, na dostarczanie wody. Musieliśmy się zabezpieczyć i taki był rzeczywisty cel. Okazało się,  
że nie ma problemu. Mogłoby zabraknąć 1,5 mln w budżecie spółki, gdyby tego sezonu nie było.  
W marcu tego wszystkiego nie wiedzieliśmy i wtedy był apel do Państwa, aby zabezpieczyć 
funkcjonowanie spółki, również finansowo. Ponadto spółce zostały przekazane tylko dwie raty.  
W związku  z tym, że spółka wygrała przetarg na oczyszczanie plaż z tych pieniędzy zakupili 
niezbędny sprzęt. Odnosząc się do zakupu śmieciarek, Wójt zaznaczył, że pozwoliłby on przez  
10 miesięcy świadczyć usługi dla mieszkańców gminy swoim sprzętem co bardzo mocno wpływa na 
koszty. Na sezon trzeba będzie się wspomóc czy też smieciarkami w dzierżawie czy też z innym 
podwykonawcą podpisać umowę ze względu na znacznie zwiększoną liczbę mieszkańców. 
Radny Tadeusz Goyke zaznaczył, że w takim wypadku jeżeli chodzi o ilość śmieci to połowa z tych 
śmieci jest właśnie prze te dwa miesiące. Oznacza to, że KPK nie będzie tego w stanie samo wywozić, 
więc Radny obawia się, że w momencie kiedy zostaną do tego zadania włączone formy zewnętrzne to 
nie będzie kontroli tych śmieci. Wójt stwierdził, że ma swój plan i Radny bardzo chciałby go poznać  
i dlatego Radny ponawia wniosek o wycofanie tego z porządku obrad oraz prosi o spotkanie się  
z Radnymi i podzielenie się swoim planem działania na przyszłość. Może się zdarzyć przecież, że tych 
p[pieniędzy będzie potrzebnych więcej. 
Wójt odpowiedział, że teraz właśnie dyskutujemy i Radni poznają plan Wójta. Prezes spółki  
w różny sposób może rozwiązać wywózkę w sezonie: może zawrzeć umowę o podwykonawstwo, 
może wziąć w dzierżawę śmieciarki. Biorąc w dzierżawę śmieciarki nie ma problemu dosypywania. 
Dzisiaj nie mamy w budżecie tych pieniędzy, dlatego Wójt nie wycofuje się zakupu wagi, ale jeszcze 
nie teraz. Zdaniem Wójta przesunięcie tego tematu o tydzień niczego nie zmieni.  
Radna Dorota Goyke zauważyła, ze przy okazji wypowiedzi Wiceprzewodniczącej wyszło kolejne 
niedomówienie, że spółka będzie musiała się wesprzeć firmą zewnętrzną, więc nie jest to zły pomysł, 
aby się spotkać i podjąć tą uchwałę później. 
Wójt powtórzył, że zakup tych śmieciarek pozwoli na obsługę mieszkańców przez 10 miesięcy,  
więc doposażając spółkę pozwolimy im na obsługę przez te 10 miesięcy wiedząc o tym, że w sezonie 
jest potrzeba co najmniej 9 śmieciarek. Jasne jest, że nie wyposażymy spółki w tyle śmieciarek. 
Wiceprzewodnicząca zadała Prezesowi KPK pytanie czy w przyszłym roku o tej porze na wiosnę 
staniemy przed podobnym problemem. Czy ten zakup satysfakcjonuje przedsiębiorstwo komunalne. 
Prezes KPK Zenon Dettlaff odpowiedział, że jeżeli chodzi o sezon to składając ofertę w przetargu 
braliśmy pod uwagę konieczność posiłkowania się sprzętem z zewnątrz w formie dzierżawy sprzętu. 
Prezes skłania się, aby wydzierżawić sprzęt a usługa świadczona będzie przez pracowników KPK, aby 
jak zauważył Radny Goyke, mieć kontrole nad wywózką. Ponadto Prezes zaznaczył że spółka 
wystąpiła o wpis do rejestru działalności regulowanej w związku z czym, gmina  będzie miała 
pewność, że spółka będzie wywoziła śmieci tylko z terenu Gminy Krokowa.  
Radny Ireneusz Łepek zadał pytanie czy potrzebny był w zeszłym roku zakup dużego ciągnika. 
Prezes odpowiedział, że zakupiony został w celu ograniczenia kosztów związanych z wywozem osadu. 
Radny Michał Góral zapytał Prezesa o kwestię samochodu służbowego dla Prezesa – czy jest to 
prawda. W związku z tym, że jak powiedział Wójt, waga kosztuje ok. 100 000 zł i jeżeli to były 
podobne koszty to czy ten samochód był naprawdę potrzebny. 
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Przewodniczący Rady uchylił pytanie i zwrócił uwagę, że nie ma to związku z przedmiotem dyskusji  
i powinno być zadane w punkcie wolne wnioski. 
Radny Michał Góral nie zgadza się z Przewodniczącym i uważa, że jest to związane z tematem, 
ponieważ chodzi jednak o dofinansowanie spółki. 
Radny Tadeusz Goyke zapytał Prezesa czy gdyby wiedział, że spółka będzie realizować wywóz z tzw. 
powierzenia – czy to zmienia perspektywy  myślenia w zakresie zakupu sprzętu  
Prezes odpowiedział, że w sytuacji gdyby zapadła taka decyzja to będzie miała wpływ na to co dalej  
w spółce. Inaczej planowane są zakupy w przypadku kiedy powierza się określone zadania  
i z perspektywy spółki zdecydowanie poprawiłoby to sytuacje.  Na dzień dzisiejszy nie mamy 
informacji jak przebiegać będzie sezon. Dopiero pod koniec sierpnia będziemy mieć dane, które 
pomogą w wyciągnięciu wniosków.  
Wiceprzewodnicząca zapytała Prezesa o zakup zestawu komputerowego za 3663 zł i o jego zasadność. 
Prezes odpowiedział, że w związku z nowym zadaniem spółka została zobligowana do stworzenia 
stanowiska pracy, które będzie odpowiedzialne za kontakt bezpośrednio z zamawiającym  
i kontrahentami. Zadanie to zostało powierzone dodatkowo pracownikom pracującym spółce.  
Aby wykonać to zadanie i obsługiwać program komputerowy potrzebny był zakup komputera, który 
przypisany został osobie, która będzie wykonywać te zadania. 
Radna Dorota Goyke zauważyła, że Radni nie dysponują takim wykazem, o którym wspomniała 
Wiceprzewodnicząca. Dlatego Radna zapytuje, czy chodzi o środki przekazane w transzach dla KPK  
w razie ciężkiej sytuacji związanej z covidem. 
Wójt odpowiedział, że wszyscy Radni otrzymają takie zestawienie na co te środki zostały 
wydatkowane. 
Przewodniczący Rady zapytał czy Radny Tadeusz Goyke podtrzymuje wniosek formalny o wycofanie 
uchwały z porządku obrad.  
Radny odpowiedział, że tak. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały   
w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pn. „Krokowskie 
Przedsiębiorstwo Komunalne” Spółka z o.o. z siedzibą w Żarnowcu, w drodze wniesienia wkładu 
pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów; 
W wyniku błędu technicznego Przewodniczący powtórzył głosowanie, wynik głosowania przestawia 
się następująco: 

 
 
 

Uchwała została podtrzymana w porządku obrad. 
Radny Tadeusz Goyke zadał pytanie jak wyszło pierwsze głosowanie, które Przewodniczący 
unieważnił. 
Przewodniczący odpowiedział, że 8 głosów „za”, 5 „przeciw”. 
Radny Piotr Okoń zadał pytanie co się stanie jeśli Radni nie podejmą uchwały. 
Wójt odpowiedział, że spółka będzie musiała poradzić sobie sama, spowoduje to wyższe koszty 
wywozu odpadów i prawdopodobnie na koniec roku spółka wykaże straty. 
Radna Dorota Goyke odnosząc się do zapytania Radnego Okoń odparła, że nie można mówić w ten 
sposób to podsumować, ponieważ wystarczyło dzisiaj wycofać tą uchwałę, poświęcić Radnym  
3 godziny i zwołać za tydzień sesję nadzwyczajną i pewnie doszlibyśmy do porozumienia. W tym 
momencie zastanawiamy się co będzie jak spółka nie otrzyma tych pieniędzy. 
Wójt odparł, że tylko odpowiedział na pytanie co będzie jeśli spółka nie otrzyma pieniędzy.  
Po raz pierwszy podejmujemy decyzję, że spółka wywozi odpady od naszych stałych mieszkańców. 
Wójt nadal jest do tego przekonany, jest przekonany również do in-housu i powolnego wyposażania 
spółki - na ile stać budżet - w środki temu służące. Wójt uważa, ze spółka powinna odbierać odpady od 
mieszkańców stałych. 
Radny Tadeusz Goyke oświadczył, że się wstrzyma, ponieważ nie ma pełnej wiedzy, Wójt deklaruje 
chęć spotkania i ma planu, ale nie chce je zdradzać nie teraz i nie dzisiaj. 
Wójt odparł, ze teraz właśnie rozmawia z Radnymi i sam nie ma pełnej wiedzy na temat tego jaki 
będzie sezon. 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 7 przeciw: 7 wstrzymało się: 0 
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Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/327/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXIII/327/2021 została podjęta. 
Salę opuszcza Radny Michał Góral. Obecnych jest 13 Radnych. 
Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 
PPKT 2 zmian budżetu Gminy na 2021 rok;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiała Anna Nowak. 
Wiceprzewodnicząca zadała pytanie czy w  związku z poprzednią uchwałą nie można podjąć odrębnej 
decyzji finansowej w tym zakresie czy wszystko musi być w „jednym pakiecie”. 
Skarbnik odpowiedziała, że nie można. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/328/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXIII/328/2021 została podjęta. 
 
Salę opuścił Radny Józef Bradtke. Obecnych jest 12 Radnych. 
 
PPKT 3 o zmianie uchwały Nr XX/305/2020 Rady Gminy Krokowa z dnia 17.12.2020 rok w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krokowa;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiała Anna Nowak. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/329/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXIII/329/2021 została podjęta. 
PPKT 4 przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Krokowa w 2021 roku;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/330/2021.  
Głosowanie: 

 
 
  

Uchwała Nr XXXIII/330/2021 została podjęta. 
PPKT 5 przystąpienia Gminy Krokowa do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki 
Społecznej „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2021 oraz zasad realizacji przedmiotowego programu w 
Gminie Krokowa;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Radna Dorota Goyke zapytała czy ma to związek z programem „za życiem”, a jeżeli tak to czy GOPS 
w jakiś sposób informuje ludzi o tym programie, np. wykonując telefony czy te rodziny muszą same 
powziąć takie informacje. 
Kierownik GOPS Danuta Mroczkowska odpowiedziała, że jest to nowy program na który złożyliśmy 
zapotrzebowanie na środki finansowe. Jest skierowany do osób, które mają orzeczenie o znacznym 
stopniu niepełnosprawności bądź umiarkowanym, a także dla dzieci, które są powyżej 16 r.z. u których 
występuje konieczność stałej lub długotrwałej opieki lub pomocy innej osoby w związku ze znacznie 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 7 przeciw: 0 wstrzymało się: 7 

brało udział w głosowaniu Radnych: 13 
za: 7 przeciw: 0 wstrzymało się: 5 

brało udział w głosowaniu Radnych: 12 
za: 8 przeciw: 0 wstrzymało się: 4 

brało udział w głosowaniu Radnych: 12 
za: 12 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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ograniczoną możliwością samodzielnej egzystencji. W załażeniu programu jest, aby 70% 
użytkowników stanowiły osoby z niepełnosprawnościami złożonymi. 
Radna Dorota Goyke zadała pytanie czy będą takie rodziny informowane, że mogą z tego korzystać. 
Kierownik GOPS odpowiedziała, że taka informacja na pewno znajdzie się na naszej stronie. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/331/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXIII/331/2021 została podjęta. 
PPKT 6 przystąpienia Gminy Krokowa do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 
niepełnosprawnej” – edycja 2021 realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/332/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXIII/332/2021 została podjęta. 
PPKT 7 nadania nazw ulic w miejscowości Sobieńczyce oraz Myśliwce, stanowiącej część wsi 
Sobieńczyce, gmina Krokowa;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/333/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXIII/333/2021 została podjęta. 
PPKT 8 wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Krokowa, działki nr 
700/2 i nr 700/3 obręb Żarnowiec, gm. Krokowa;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/334/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXIII/334/2021 została podjęta. 
PPKT 9 wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Krokowa działek położonych w miejscowości 
Krokowa;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Radny Tadeusz Goyke zadał pytanie co z działką nr 7/57 czy jest ona własnością prywatną czy działką 
gminną. Drugie pytanie dotyczy działki nr 7/50 i terenu na którym Orlex miał wybudować osiedle, 
ustalenia były takie, że dostają mpzp i budują osiedle oraz infrastrukturę drogową, dlaczego więc to 
wykonujemy i za nasze pieniądze chcemy to wybudować. Radny pyta co się od tego czasu zmieniło.  
Wójt odpowiedział, że jest to jeden numer działki i uchwała ta ma umożliwić rozmowy i negocjacje,  
a fragment ten nie jest potrzebny do całości. Potrzebny jest podział geodezyjny, który nie możemy 
przeprowadzić na prywatnym gruncie. Wójt jedynie chce mieć upoważnienie do dalszych rozmów. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/335/2021.  
Głosowanie: 

brało udział w głosowaniu Radnych: 12 
za: 12 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 12 
za: 12 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 12 
za: 12 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 12 
za: 12 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 12 
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Uchwała Nr XXXIII/335/2021 została podjęta. 
PPKT 10 wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Krokowa, działki nr 
581/7 obręb Sławoszyno, gm. Krokowa;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/336/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXIII/336/2021 została podjęta. 
PPKT 11 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu wsi Sulicice, gmina Krokowa;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Radny Tadeusz Goyke zadał pytanie czy uchwała musi być dzisiaj podjęta z racji tego, że ten teren 
zawsze był problematyczny i niejeden samorząd się nad tym zastanawiał. Radny wolałby przed decyzją 
spotkać się z inwestorem, który przedstawi plany jak to ma wyglądać. Jeżeli na tym terenie powstanie 
zabudowa to po stronie gminy będzie budowa infrastruktury drogowej, wody, kanalizacji i czy nas na 
to stać. 
Wójt odpowiedział, że inwestorzy chcieli zrealizować inwestycję decyzją o warunkach zabudowy,  
na co nie było zgody i dlatego Wójt wychodząc naprzeciw Radnym proponuje tą uchwałę. 
Przystąpienie do planu spowoduje uchwalanie całej procedury przez Radę Gminy. 
Radny Tadeusz Goyke zapytał czy są środki finansowe na przeprowadzenie tej procedury, ponieważ 
dzisiaj są uchwały o dwóch planach, więc pytanie  z czego będzie to finansowane. 
Wójt odpowiedział, że nie wszystko może powiedzieć. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/337/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXIII/337/2021 została podjęta. 
PPKT 12 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu wsi Świecino gmina Krokowa;  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiał Wójt Gminy. 
Radny Piotr Okoń wyłączył się z głosowania. 
Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 
opatrzony numerem XXXIII/338/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXIII/338/2021 została podjęta. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 
Po wznowieniu obrad obecnych jest 11 Radnych. Salę puścił Radny Piotr Okoń. 
 
PPKT 13 zmiany uchwały Nr XV/153/2011 Rady Gmin Krokowa z dnia 30 listopada 2011 roku w 
sprawie utworzenia instytucji kultury o nazwie Krokowskie Centrum Kultury w Krokowej. 
Uzasadnienie do projektu uchwały wraz z poprawką przedstawiał Wójt Gminy. 

za: 12 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 12 
za: 12 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
za: 8 przeciw: 3 wstrzymało się: 1 

brało udział w głosowaniu Radnych: 11 
za: 11 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawką, 
który został opatrzony numerem XXXIII/339/2021.  
Głosowanie: 

 
 
 

Uchwała Nr XXXIII/339/2021 została podjęta. 
Zamknięto punkt 9 porządku obrad. 
Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji. 
Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  
Przewodniczący poprosił Prezesa KPK o udzielenie odpowiedzi na zapytanie Radnego Michała Góral  
w przedmiocie zakupu samochodu. 
Prezes KPK podziękował za podjęcie uchwały i rozumie obawy Rady. Prezes złożył także deklarację, 
że jeżeli zostanie zaproszony na takie spotkanie to ma nadzieje, że uda się te wątpliwości rozwiać. 
Odnośnie zakupu samochodu to Prezes odpowiedział, że jest związany ze spółką kontraktem 
menedżerskim na podstawie ustawy z dnia 9 czerwca o zasadach kształtowania wynagrodzeń osób 
kierujących niektórymi spółkami. Ustawa ta przewiduje również w co powinien być wyposażony 
kierujący spółką, aby w należyty sposób świadczyć usługi. Warunki na jakich podejmowałem pracę 
negocjowane były jeszcze z poprzednim Wójtem i wtedy Prezes dysponował prywatnym samochodem 
i dlatego pojazd służbowy nie został wpisany. Zmieniło się to gdy spółka otrzymała zadanie szukania 
zleceń na zewnątrz i efekt jest taki, że podpisana została umowa na zakres wykonywania pewnego 
rodzaju prac w Wejherowie. Wiąże się to z częstą obecnością Prezesa na budowie i spowodowało to, 
że prywatny samochód odmówił posłuszeństwa. Stad pojawiła się konieczność zakupu pojazdu 
służbowego.  
Zamknięto punkt 10 porządku obrad. 
Ad. 11. Wolne wnioski radnych. 
Radny Zygmunt Piontek zadał pytanie co z tematem nazw miejscowości w języku kaszubskim. 
Wójt odpowiedział, że odszukał te dokumenty w Urzędzie Gminy i tak naprawdę zależy to od naszego 
„przerobu”. Wójt postara się przygotować uchwałę do czerwca. 
Radna Dorota Goyke poprosiła, aby rodziny z dziećmi niepełnosprawnymi dla których stworzony 
został program do którego przystępujemy, aby dostali taką informację na piśmie. Informacja na stronie 
internetowej to za mało. 
Wójt odpowiedział, że postara się, aby ta informacja dotarła do osób zainteresowanych. 
Radny Andrzej Lieske wnioskuje do Przewodniczącego, aby w tak ważnych sprawach jak 
dofinansowanie KPK, odbyły się dyskusje na komisjach. Komisja zaplanowana dzień wcześniej, 
została odwołana i stad dzisiejsza dyskusja i strata czasu na omawianie na samej sesji. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, że kierował się bezpieczeństwem osób uczestniczących w sesji. 
Dodał także, że nie miał złych intencji tylko uznał, że bezpieczniej będzie jeśli takiego spotkania nie 
będzie. 
Radny Tadeusz Goyke zwrócił uwagę, że jeżeli mogą odbywać się sesje to również i komisje. Radny 
zadał także pytanie kiedy rozpocznie się sprzątanie po zimie oraz czy po informacjach przekazywanych 
przez media i ministerstwo dotyczących programu „Czyste powietrze” gmina przystąpi do tego 
programu. 
Wójt odpowiedział, że sprzątanie już się rozpoczęło. Jeśli chodzi o „Czyste powietrze” to jest to 
program realizowany przez Urząd Marszałkowski, w którym także uczestniczymy, dwóch urzędników 
przyjmuje wnioski i jest zainteresowanie ze strony mieszkańców.  
Radny dopytał czy finansujemy też program. 
Wójt wyjaśnił, że tylko pomagamy wypełniać wnioski i udzielamy informacje dotyczące realizacji tego 
programu. Na dzień dzisiejszy ponieśliśmy koszty zakupu komputerów do obsługi zainteresowanych 
mieszkańców. 
Radny Tadeusz Goyke doprecyzował pytanie czy gmina, tak jak inne samorządy, będzie 
dofinansowywać wymianę tych pieców w ramach własnych środków. 
Wójt odpowiedział, ze w chęcią, ale nie posiadamy środków. 

brało udział w głosowaniu Radnych: 11 
za: 11 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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Radna Dorota Goyke prosi, aby pochylić się nad tym i pomóc w dofinansowaniu wymiany pieców, 
gdyż koszty tego są bardzo wysokie, pomimo chęci ze strony mieszkańców jest to po prostu 
kosztowne. 
Radna otrzymała zestawienie wydatków KPK w związku z otrzymanymi transzami i Radnej nasuwa się 
refleksja, że lato nie było wcale takie złe jak zakładano i zostały poczynione zakupy na które normalnie 
spółka nie mogłaby sobie pozwolić. 
Wójt jest innego zdania i uważa, że były one potrzebne, aby KPK mogło świadczyć usługi wywozu 
nieczystości z miejsc publicznych. Odnosząc się do pierwszej części wypowiedzi Wójt przypomina,  
że dla osób o niskich zarobkach dofinansowanie wynosiło 90% i 10% wkładu własnego i zakłada 
zróżnicowanie ze względu na dochód na osobę. 
Radna Dorota Goyke odparła, że nie powiedziała, że wydatki poniesione przez KPK były niesłuszne. 
Stwierdziła tylko że przekazano dwie transze, ponieważ taka była prośba na wypadek ciężkiego 
sezonu. Dzisiaj mamy informację, że sezon był dobry i patrząc na to zestawienie, nawet gdyby był 
dobry sezon, to z tych pieniędzy nie kupiliby tego. Pieniądze zostały przekazane na niezbędne zakupy, 
a nie jako transze wspomagające w razie słabych zysków. 
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że podjęta została w marcu uchwała o przekazaniu 960 000 zł  
i w związku z tym, że obserwowaliśmy co się dzieje podjęte zostały dwie kolejne uchwały 
zmniejszające te kwoty po 240 000 zł. W uzasadnieniu wskazane było, że pomimo tego, że jest covid 
mamy informację, że sezon będzie. Dlatego pozostałe pieniądze przekazujemy na doposażenie spółki w 
związku z gospodarką odpadami i innymi zadaniami, które wykonują.  
Radny Ireneusz Łepek zapytał od mieszkańców czy maseczki były złote skoro musiały być rozwożone 
prze bojowy samochód strażacki. 
Wójt odpowiedział, że wyraził zgodę, aby to straże rozwoziły te maseczki mieszkańcom. Natomiast  
w szczegóły Wójt nie wchodzi i nie wie czym zostają rozwożone. Wójt wie tylko, że rozwozili je także 
w ramach innych działań, a maseczki były tylko dodatkiem i nie powodowały dodatkowych kosztów. 
Wójt podziękował KPK i KCK za pakowanie 50 000 maseczek. 
Zamknięto punkt 11 porządku obrad. 
Ad. 12. Zakończenie obrad.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Marek Krzebietke podziękował 
wszystkim uczestnikom sesji za przybycie i zamknął obrady XXXIII sesji Rady Gminy Krokowa  
VIII kadencji. 
Zamknięto punkt 12 porządku obrad. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokół liczy 10 ponumerowanych stron. 
Wykazy imiennych głosowań Radnych Rady Gminy Krokowa przeprowadzonych na sesji stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

Protokołowała:   Przewodniczył: 
Dominika Olszewska           Marek Krzebietke 

    


